
Julemøde i Cyklistforbundets Gentofteafd.  

d. 6/12 2022 kl. 19.30 

 

 

1. Deltagere: Roger, Kirsten, Niels, Tove, Annette, Kasper. Afbud: Otto 

 

2. Mødeleder: Tove. Referent: Kasper 

 

3. Mødereferatet fra september godkendt. 

 

4. Kommunens klimaplan er vedtaget på baggrund af høringssvarene. Vi fik ikke præget  

    planen, som vi havde håbet. 

 

5. Annette deltog i et seminar ”Vej-skole-politi.” Det blev bl.a. fremført, at børn, der ikke cykler (til 

skole), heller ikke cykler, når de er voksne. Hvad kan vi gøre i Cyklistforbundet Gentofte, så 

børnene begynder at cykle (til skole)? Har vi mandskab og de fornødne resurser? Vores Park & 

Vej-kontakt Sylvia er interesseret i at etablere et samarbejde med os omkring få flere skolesøgende 

børn til at cykle. Annette kontakter hende.  

 

6. Slidlaget ved Brogårdsvej/Stadion mangler på noget af stykket, men alt i alt er det acceptabelt.  

Supercykelstien/Kystbanestien. Roger fortæller: Gentofte K. ønsker, at vi bliver delagtiggjort i 

projekteringen af stien, derfor tilsendt materiale om supercykelstien afsendt af kommunen.  

 

7. Mødet i Grønt Råd. Kirsten og Roger. God snak men ingen konkrete (cykel)tiltag. 

 

8. Landsmødet i okt. V/ Roger og Kasper. 

Økonomien i forbundet ser ok ud. Der var forslag til vedtægtsændring, så 2 HB medlemmer 

udpeges af HB selv i stedet for vælges for at få mere kompetente HB medlemmer. Nedstemt. Der 

var forslag om at fjeren paragraf om at HB er ulønnet. Nedstemt, men fik næsten flertal. 

Udmærket ”ordet er frit” med nyt fra afdelinger. 

 

9. Generalforsamlingen uge 11 2023 (mere præcis dato følger). Gæsteoptrædener af borgmester 

Fenger og Park & Vejs Sylvia undersøges.  

 

10. Budgettet. Alt stemmer. Roger: Vi skal huske at trække pengene, vi bruger, fra vores konto 

inden årets udgang, ellers kan sekretariatet ikke se, hvor mange midler vi bruger.   

 

11. Næste møde: Tirsdag d. 17/1 2023 kl. 19.30.                       


